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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Marita Innergård hälsade välkommen till dagens 

sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

§ 2 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Marita Innergård och Heidi Nordin justerar dagens protokoll  

torsdagen den 12 april 2012. 

§ 3 Godkännande av dagordningen 

I förväg utsänd dagordning godkändes med vissa ändringar och 

tillägg. 

 

§ 4 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 17 april 2012 

  

 Ärende 6 – Inkomna medborgarförslag och övriga inkomna hand-

lingar till Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltning. 

 Rådet stödjer det inkomna medborgarförslaget ”Bättre och  

säkrare framkomlighet till naturreservatet  Kyrkhamn-Lövsta” 

  

 Ärende  11 – Redovisning av Hässelby – Vällingby stadsdels-

nämnds beslut i verksamhetsplan 2012. 

 Rådet framför att sommarjobb för ungdomar måste även inkludera 

unga personer med funktionsnedsättning upp till 21 år. 

 

 Ärende 17  – Förslag till Framkomlighetsstrategi för Stockholm 

2030. 

 Utlåtande från rådet biläggs protokollet. 

 

 Ärende 21  –  Årsrapport 2011 för Hässelby- Vällingby stadsdels-

nämnd. 

 Rådet anser att budgethållningsåtgärder 2012 för omsorg om funk-

tionsnedsatta (bilaga 1, sid 6 i ärendet) är ohållbara. Det är inte 

acceptabelt att minska insatser för assistanshjälp. Stadsdelen mås-

te kompenseras för de ökade kostnaderna. 

---------------------- 

 

Övriga utskickade handlingar lämnar rådet utan kommentar.    
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§ 5 Kvarvarande frågor 

Förvaltningen redovisade kort grunden för hyressättning av grupp-

bostäder och hyreshöjningen för 2012. Utöver de generella höj-

ningarna som sker för 2012 så har det kommunala fastighetsägaren 

Micasa tillsammans med hyresgästföreningen förhandlat fram en 

ny princip för hyressättning som grundar sig på antal boende, geo-

grafiskt läge och hur gammalt boendet är. Höjningarna kommer att 

ske fr.o.m. 1 april och därefter successivt över staden efter det att 

inventering av gruppbostäderna är gjord. Principen är den att för-

valtningen ska ta ut samma hyra mot den boende som fastighets-

ägaren tar ut mot förvaltningen som 1:a hands hyresgäst. Det inne-

bär stora hyreshöjningar för vissa gruppboenden, som är juridiskt 

komplicerade att hantera, och skapar mycket frustration hos de bo-

ende och dess gode män. Alla nya hyresgäster som flyttar in ska 

dock få den nya förhandlade hyran direkt.  

Förvaltningen återkommer med mer information framöver. 

 

Frågeställningen initierades av rådet vid sammanträde den  

30 januari 2012.  

 

§ 6 Övrig information från förvaltningen  

 Meddelades att ny stadsdelsdirektör, Ulla Thorslund tillträder 

den 1 maj 2012. 

 

§ 7  Övriga frågor 

 Enkelt avhjälpta hinder 

Rådet ser det som ett hinder när vegetation växer ut över trotto-

arer och hindrar framkomligheten. Diskuterades om förvalt-

ningen kan medverka till att rätt instans uppmanar fastighets-

ägaren att sköta sin tomt.  

Förvaltningen har inte längre trottoarer och smågator som sitt 

ansvarsområde men tar med sig frågan. 

 

 Information till medborgarna 

Rådet efterlyser bättre information när exempelvis stora 

markarbeten sker i stadsdelen. 

 

  Anhörigstöd till anhöriga inom LSS 

Rådet anser att det fortfarande är svårt att förstå på vilket sätt 

anhörigstöd inom LSS beviljas.  
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Rådet vill till nästa sammanträde ha skriftlig redogörelse från 

förvaltningen vilken typ av anhörigstöd som beviljats. Rådet vill 

ha goda, konkreta exempel. 

 

§ 8  Anmälan inkomna handlingar 

 Protokoll nr 1-3/2012 från Äldrenämndens råd för funktionshin-

derfrågor 

 

I ett led att minska kopieringskostnader och skona miljön togs frå-

gan upp om protokoll under punkten inkomna handlingar kan 

skickas digitalt till rådets ledamöter.  

 

Beslöts att i fortsättningen skicka handlingarna digitalt till de för 

dagen närvarande ledamöterna. 

 

§ 9 Sammanträdet avslutas 

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen  

måndagen den 14 maj  2012, kl 14.00 i lokal Markelius.  

Kl. 13.30 står lokalen till förfogande för rådets enskilda överlägg-

ning. 


